
 Verslag vergadering d.d. 12 maart 2024  

 
Aanwezig:  Edwin Kleiboer, Mark Kleinheerenbrink, Corné van den Hout,  

Jan Vlasblom (HTC De Ypelaer), Guus Buijlinckx (s.v. Tuldania),  
Antoon van de Sande (SVSOS), Karin Schepers (Actief Hilvarenbeek),  
Maik Wojtas (SSB 60+), Frans van Kempen (VLOHradio), 
Jan Burgers (Ruitersportvereniging Wilhelmina), 
Frans Bruinsma (RKDSV), Ward Bertens (RKDSV), 
Esther Langens (wethouder gemeente Hilvarenbeek). 
 
 

Afwezig met bericht: John van Dorst (DTV Zandligt), Ronald van Kouteren (Avanti-Turnivo) 
John Lenior (HBC), Tjalle Hoogsteen (Sportcoach / Hita ’79),  
Dirk van der Maas (Badmintonclub Hilvarenbeek), Paul Claassen (EDN ’56),  
Dana van Hoof (Achil ’87), Leslie Ligtvoet (VC De Hilver),  
Henk Schottert (Biks Shots). 
 
                           

1.  Opening 
Edwin Kleiboer opent de vergadering met een woord van welkom en de mededeling dat wethouder 
Esther Langens toegezegd heeft dat ze ook zou komen. 
 
 
2.  Notulen van de vergadering van 13 november 2023 
Antoon van de Sande heeft nog geen link ontvangen voor het webinar van Energie Collectief dat op 
21 maart wordt gehouden. Elke vereniging die belangstelling heeft kan aanhaken. 
 
Guus Buijlinckx wordt heel erg bedankt voor het maken van de notulen. 
 
 
3.  Mededelingen 

 
 

4.  Accommodatiebeleid 
Wethouder Langens wil de onrust wegnemen die we bespeuren bij de verenigingen. Aan verwarring of 
argwaan heeft niemand iets. Het Accommodatiebeleid wordt opgesteld om de gemeente handvaten te 
geven voor het maken van keuzes. Dit moet leiden tot transparante communicatie. Pas als de kaders 
klaar zijn wil men in gesprek met de verenigingen. Nu is het nog vooral input leveren omdat er nog 
niets is. 
 
Volgens Antoon van de Sande zijn de locatiegegevens nog niet gedeeld. De gemeente heeft geen 
beheerssysteem voor de locaties, dus het is allemaal handwerk. Esther Langens zegt toe dat de 
locatiegegevens getoetst zullen worden. De aanschaf van een beheerssysteem gaat nog wel even 
duren. De gemeenteraad moet daarvoor eerst een budget beschikbaar stellen. 
 
In het proces lopen dingen door elkaar heen. Esther Langens wil duidelijkheid creëren over waar we 
nu staan. Het DB van de Sportraad heeft op 11 maart een fijn gesprek gehad met wethouder Langens 
en de beleidsmedewerkers. Hopelijk verdwijnt de onrust. 
 
Voor de zomervakantie moet er een voorstel liggen dat naar de gemeenteraad gestuurd kan worden. 
Het voorstel zal dan in november besproken worden in de gemeenteraad. 
 
De rol van de Sportraad is proces bewaking. De andere partijen moeten input leveren. 
 
Op 13 maart is er nog een inloopavond om de zorgen die de verenigingen nog hebben te delen met 
de gemeente. Loop binnen! 
 
Esther Langens geeft aan dat we haar uit moeten nodigen voor de Sportraad vergadering als we haar 
nodig hebben. Edwin Kleiboer dankt haar voor haar aanwezigheid. 
 
  



5.  Sportclub APK 
Edwin Kleiboer zal de vragenlijst opvragen. 
 
De Sportraad wil de Sportclub APK gebruiken om inzicht te krijgen voor de invulling van onze 
verenigingsondersteuning.  
 
We willen eerst alleen een algemene Sportclub APK uitvoeren. Daarna willen we eerst kijken wat daar 
uit komt en op basis daarvan eventueel vervolg ondersteuning inkopen.  
 
De gewenste 10 aanmeldingen zijn binnen. 
 
Het gaat in elk geval niet over de financiën van de verenigingen. 
 
Na het invullen van de vragenlijst krijgen de verenigingen meteen een advies. 
 
De vier V’s zullen op verzoek van de gemeente worden meegenomen in de vragenlijst. 
 
 
6.  Evaluatie Sportgala  
Het sportgala is door de aanwezigen als zeer prettig ervaren. Het evenement staat.  
 
De commissie is voor de presentatie van de genomineerden afhankelijk van de input die ze krijgen 
vanuit de verenigingen.  
 
Volgend jaar heeft Frans van Kempen mogelijk een oplossing voor het filmen van de avond. 
 
 
7.  Collecte Fonds Gehandicaptensport (31 maart tot en met 6 april) 
Edwin Kleiboer roept de verenigingen op om door te geven als ze collectanten hebben.  
50% van de opbrengst gaat naar de stichting Platform Gehandicaptenbeleid Hilvarenbeek-Diessen. 
Andere acties vanuit de verenigingen zijn ook mogelijk, we horen het graag. 
 

8.  Cursus vertrouwenscontactpersonen 
Op 19 en 26 maart wordt in Hercules in Diessen een cursus gehouden voor 
vertrouwenscontactpersonen. Er hebben zich inmiddels 12 personen aangemeld voor deze cursus. 
 
 
9.  Club van de maand – Presentatie SSB 
Maik Wojtas houdt een presentatie over SSB.  
De naam is gewijzigd van ‘Stichting Sportief Bewegen 60+’ in ‘Senioren Samen in Beweging’.  
Maik Wojtas wordt bedankt voor de presentatie die als bijlage bij de notulen is toegevoegd. 
 
Antoon van de Sande gaat proberen om SVSOS warm te maken voor een presentatie bij de volgende 
vergadering. 
 
 
10. Uit de verenigingen / Rondvraag 
Vanuit Judith van Berkel van Uniek Sporten Midden Brabant is het verzoek gekomen of de 
verenigingen binnen hun technische commissie eens na willen vragen of er vragen leven over 
kinderen met ADHD of iets anders. 
 
Tussenheid Hilvarenbeek komt de volgende vergadering een presentatie geven over het 
vrijwilligerstekort dat er speelt bij veel verenigingen. 
 
RKDSV organiseert op zaterdag 1 juni de bekerfinales voor de jeugd van regio Zuid 1. 
 
Het onderhoud van de sportvelden gaat veranderen.  
Het maaien van het gras gaat vanaf dit voorjaar gebeuren met robotmaaiers. 
 
 
11. Sluiting 
Edwin Kleiboer nodigt de aanwezigen uit om nog een drankje te drinken aan de bar en sluit de 
vergadering.  
 
  



Data voor de volgende vergaderingen 
 
Dinsdag 16 april   20.30 uur Dagelijks bestuur Elckerlyc 
Maandag 6 mei   20.00 uur Sportraadvergadering Elckerlyc 
Maandag 2 september   20.30 uur Dagelijks bestuur Hercules 
Dinsdag 24 september  20.00 uur Sportraadvergadering Hercules 
Maandag 21 oktober   20.30 uur Dagelijks bestuur Hercules 
Maandag 25 november  20.00 uur Sportraadvergadering Hercules 
Maandag 16 december   20.30 uur Dagelijks bestuur Hercules 
Dinsdag 21 januari 2025 20.00 uur Jaarvergadering Elckerlyc 
Vrijdag 24 januari 2025  20.00 uur  Sportgala   Elckerlyc 
 

 
 
 
__________________________    ______________________________ 
  
Voorzitter Edwin Kleiboer     Secretaris Guus Buijlinckx 


